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Puheenjohtajan ehdotus: 
Käydään kierros läpi nuvalaisten kuulumisia. 
 
Päätös: 
Ehdotus hyväksyttiin. Mirella ja Beda saivat kutsun kunnan 
juhlatanssiaisiin, joka oli vaikuttavaa ja hienoa. Kunnanjohtaja olisi 
tulossa mielellään johonkin nuvan kokoukseen. Olga oli lukiolaisena 
töissä kunnan juhlien narikassa ja kiirettä riitti. Jesse kertoi, että 
koululla on tullut paljon nuorilta kyselyjä lanien järjestämisestä. 
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